
Referat	af	bestyrelsesmøde	i	afd.	243,	Paltholmpark	den	4.	januar	2023	kl.	17.30.	

Til	stede	var:	Britt,	Hanne,	Jutta	(ref.),	Jesper	og	Jan-	Bente	deltog	fra	kl.	17.30-18.00	
	

DAGSORDEN	

1. Opfølgning	generelt	

2. Regnskab/budget	

3. Eventuelt	

4. Næste	møde	

På	grund	af	sygdom	blev	mødet	i	december	aflyst.	
	
Britt	indledte	med	at	byde	Bente	velkommen.	
	

Ad	1.	 Opfølgning	generelt	
	

- Tilbud	på	opsætning	af	galvaniseret	sneglehegn	ved	udgangene	på	stiarealet	for	at	
hindre	knallertkørsel	m.m.	afventes,	ligesom	Jesper	er	i	dialog	med	Furesø	Kommune	
omkring	eventuelle	tilladelser	–	Bestyrelsen	har	bedt	Jesper	om	en	hurtig	afklaring,	da	
problemet	ikke	er	blevet	mindre.	I	forbindelse	med	helhedsplanen	bliver	dette	punkt	
undersøgt	af	projektafdelingen.	
Bestyrelsen	bad	Jesper	om	at	forsøge	at	få	fremskyndet	tiltaget,	da	problemet	er	
stærkt	stigende.	
	

- Etablering	af	tryghedsskabende	område	–	Som	det	fremgår	af	referatet	fra	det	årlige	
ordinære	afdelingsmøde	blev	det	her	vedtaget	at	etablere	tryghedsskabende	
foranstaltninger.	Tilbud	er	modtaget	og	videresendt	til	Furesø	Kommune	og	
politimyndigheden,	som	begge	har	givet	deres	tilladelse.	Foranstaltningerne	forventes	at	
blive	gennemført	inden	for	de	næste	6-8	uger.	
	

- Brandsikring	–	Jesper	skal	have	møde	med	Wolff	Svendsen	d.	5.	januar	2023.	
	

- Hæk	–	Jesper	har	haft	møde	med	den	oprindelige	leverandør,	og	det	er	indtil	videre	
aftalt,	at	de	planter,	der	er	ud	til	p-pladsen	til	venstre	for	indkørslen,	og	som	stadig	er	i	
vækst,	flyttes	og	erstatter	de	planter,	der	er	gået	ud	ved	p-pladsen	til	højre	for	
indkørslen.	Der	vil	så	blive	plantet	nye	planter	ud	til	p-pladsen	til	venstre	for	indkørslen,	
dog	stadig	kirsebær	laurbær,	men	af	en	anden	type,	der	ifølge	leverandøren	skulle	
være	mere	robust	over	for	vejsalt.	Derudover	vil	jorden	blive	renset	for	ukrudt,	og	der	
vil	blive	sat	en	lav	afskærmning	op	om	planterne.	
	

- Bestyrelsen	rykkede	for	skiltningen	–	Privat	område	–	Parkering	kun	for	Paltholmparks	
beboere.	Det	blev	aftalt,	at	der	sættes	et	skilt	op	på	hver	side	af	indkørslen.		
	

- 	



Ad	2.	 Regnskab/Budget	
Følger	planen.	
	

Ad	3.	 Eventuelt	
	Da	der	desværre	er	flere	beboere	fra	Vejgårdspark,	der	benytter	vores	affaldsfaciliteter	og	p-
pladser,	bad	bestyrelsen	Jesper	rette	henvendelse	til	Domea	for	at	få	stoppet	dette.		
	
Belysningen	i	Paltholmpark	fungerer	ikke	optimalt.	Wire	Work	sørger	for,	at	dette	bringes	i	
orden.	
	
Flagstangen	har	efterhånden	en	del	år	på	bagen	og	vil	blive	udskiftet	i	løbet	af	foråret.	
	

Ad	4.	 Næste	møde	
Næste	møde	blev	aftalt	til	onsdag	d.	1.	februar	2023	kl.	17:30	i	festlokalet	på	
Frederiksborgvej.	

	

Mødet	slut	kl.	19.00	

	

	

bestyrelse.afdeling2430@gmail.com	


